
Protokół Nr XXXII.2021 

z sesji Rady Gminy Górzyca 

odbytej w dniu 25 listopada 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Bańka o godzinie 13
22  

otworzył sesję 

i po powitaniu radnych oświadczył, że na sesji obecnych jest 14 radnych, co 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał  

(nieobecna radna Maria Palmowska).  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że obradowanie  odbędzie się  zgodnie                        

z wytycznymi  ustawy  dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem   i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. 

z 2020 r. poz. 374 ze zm.).  

 

Przewodniczący Rady zapytał radnych czy zgłaszają propozycje do porządku 

obrad sesji? 

 

Radni nie zgłosili żadnych propozycji do porządku obrad sesji i Przewodniczący 

Rady Gminy przedstawił porządek obrad: 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu XXXI sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych     

w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Dyrektora Szkoły 

Podstawowej  im. Kresowian w Czarnowie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Górzyca. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w latach 

2022-2024. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                       

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Górzyca na rok 2022. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie 

darowizny nieruchomości stanowiących własność Gminy Górzyca na rzecz 

Skarbu Państwa – Państwowe Gospodarstwo Leśne Lasy Państwowe 

Nadleśnictwo Ośno Lubuskie. 



11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

między Gminą Górzyca, Miastem Kostrzyn nad Odrą i Gminą Słubice 

dotyczącego realizacji zadania w zakresie zapewnienia opieki nad 

bezdomnymi zwierzętami i zapobiegania bezdomności zwierząt poprzez 

prowadzenie schroniska dla bezdomnych zwierząt w Górzycy. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Górzyca. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości w 2022 roku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych w 2022 

roku. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca 

na 2021 rok Nr XXIII.138.2020 z dnia 30 grudnia 2020 r. 

16. Plan działań Gminnego Ośrodka Kultury w Górzycy na 2022 rok – kalendarz 

imprez sportowo-kulturalnych. 

17. Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

18. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści złożonych interpelacji                  

i zapytań od poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na nie.  

19. Wolne wnioski i informacje.  

20. Sprawozdania komisji Rady o ich pracach w okresie międzysesyjnym lub                 

w sprawach projektów uchwał. 

21. Zakończenie obrad XXXII sesji Rady Gminy.  

 

Realizacja porządku obrad: 

 

Ad. 1, 2,  

Zrealizowano na wstępie. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu XXXI sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół został zamieszczony na 

stronie BIP i spytał  czy radni zgłaszają uwagi do protokołu  z obrad XXXI sesji 

Rady Gminy. 

 

Radni nie zgłosili innych uwag do protokołu  i w wyniku głosowania jawnego 

protokół Nr XXXI.2021 został przyjęty jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

Wyniki imienne z głosowania oraz płyta z transmisją obrad stanowią załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. 4 

Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych                 

w okresie międzysesyjnym. 

 



Przewodniczący Rady poinformował, że jego działania w okresie 

międzysesyjnym były związane ze sprawami organizacyjnymi Rady Gminy                

i z przygotowaniem materiałów na sesję oraz rozmowami z mieszkańcami 

gminy. 

 

Ad. 5 

Informacja Wójta Gminy z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Informacje przedstawił Wójt Gminy Górzyca Robert Stolarski /informacje 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

Radny Rafał Baran powiedział, że krytykuje i wytyka błędy głośno i w ten sam 

sposób chwali. Radny złożył gratulacje Wójtowi Gminy za inwestycję                 

w Radówku, zwłaszcza że cały ten proces z nią związany trwał wiele lat. 

Jeszcze nie wiemy jakie korzyści będą z tego tytułu dla Gminy, ale już                         

w projekcie budżetu na przyszły rok to widać. Może to nas zmobilizuje do 

szukania kolejnych tego typu inwestorów. Mały biznes w małych gminach jest 

potrzebny i jest gwarancją lepszego życia. Kończąc radny jeszcze raz serdecznie 

pogratulował Wójtowi . 

 

Wójt podziękował za gratulacje i wypowiedź radnego.  

 

Przewodniczący Rady spytał czy są jeszcze inne głosy w dyskusji. 

 

Z uwagi na brak dalszej dyskusji Przewodniczący Rady również złożył 

gratulacje dla Wójta Gminy.  

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Dyrektora Szkoły 

Podstawowej  im. Kresowian w Czarnowie. 

 

Projekt uchwały na wniosek Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków                     

i Petycji Ryszarda Cieślaka, przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Anna 

Kwiek-Judycka. Odczytała wypracowaną w sprawie ww. skargi opinię komisji. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że opinia Komisji Skarg, Wniosków                     

i Petycji w dniu 22 listopada 2021 r. była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w dniu 24 listopada 2021 r. 

wpłynęło pismo do Urzędu Gminy adresowane do Rady Gminy Górzyca od 

Rady Pedagogicznej Szkoły Podstawowej im. Kresowian w Czarnowie, w 

którym Rada odnosi się do zarzutów zawartych w skardze. Przewodniczący 



Rady odczytał treść pisma / kopia pisma stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Dyrektora Szkoły 

Podstawowej  im. Kresowian w Czarnowie. 

 

Ww. uchwała Nr XXXII.173.2021 została podjęta 12 głosami „za” przy 1 głosie 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym” /kopia uchwały stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Górzyca. 

 

Projekt uchwały (autoporawkę) przedstawił i omówił Przewodniczący Rady 

Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu 22 listopada 2021 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

jawne podjęcie  uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Górzyca. 

 

Ww. uchwała Nr XXXII.174.2021 została podjęta 14 głosami „za” przy               

0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w latach 2022-

2024. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pracownik socjalny Anita Abrasowicz. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej 

w dniu 22 listopada 2021 r. była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie  uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w latach 2022-

2024. 



 

Ww. uchwała Nr XXXII.175.2021 została podjęta 14 głosami „za” przy                     

0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                       

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

dla Gminy Górzyca na rok 2022. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Przewodnicząca Komisji ds. 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Maria Hołubowicz. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej 

w dniu 22 listopada 2021 r. była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie  uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                     

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

dla Gminy Górzyca na rok 2022. 

 

Ww. uchwała Nr XXXII.176.2021 została podjęta 14 głosami „za” przy                        

0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie 

darowizny nieruchomości stanowiących własność Gminy Górzyca na rzecz 

Skarbu Państwa – Państwowe Gospodarstwo Leśne Lasy Państwowe 

Nadleśnictwo Ośno Lubuskie. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej Agnieszka Nerko. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu 22 listopada 2021 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

jawne podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie 

darowizny nieruchomości stanowiących własność Gminy Górzyca na rzecz 

Skarbu Państwa – Państwowe Gospodarstwo Leśne Lasy Państwowe 

Nadleśnictwo Ośno Lubuskie. 



 

Ww. uchwała Nr XXXII.177.2021 została podjęta 14 głosami „za” przy                       

0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

między Gminą Górzyca, Miastem Kostrzyn nad Odrą i Gminą Słubice 

dotyczącego realizacji zadania w zakresie zapewnienia opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami i zapobiegania bezdomności zwierząt poprzez prowadzenie 

schroniska dla bezdomnych zwierząt w Górzycy. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Anna Kwiek-Judycka. 

 

Przewodniczący rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej 

w dniu 22 listopada 2021 r. była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na Poddaję pod głosowanie jawne podjęcie  uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia między Gminą Górzyca, Miastem 

Kostrzyn nad Odrą i Gminą Słubice dotyczącego realizacji zadania w zakresie 

zapewnienia opieki nad bezdomnymi zwierzętami i zapobiegania bezdomności 

zwierząt poprzez prowadzenie schroniska dla bezdomnych zwierząt w Górzycy. 

 

Ww. uchwała Nr XXXII.178.2021 została podjęta 14 głosami „za” przy              

0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu . 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Górzyca. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Inspektor ds. gospodarki odpadami 

komunalnymi, gospodarki przestrzennej i dróg Ewelina Pakos. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu 22 listopada 2021 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie  uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Górzyca. 

 

Ww. uchwała Nr XXXII.179.2021 została podjęta 14 głosami „za” przy             

0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu. 



Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości w 2022 roku. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Inspektor ds. podatków, opłat                       

i funduszy strukturalnych dla rolnictwa Anna Poberecka. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu 22 listopada 2021 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie  uchwały w sprawie podatku od nieruchomości w 2022 roku. 

 

Ww. uchwała Nr XXXII.180.2021 została podjęta 14 głosami „za” przy                       

0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych w 2022 roku. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Inspektor ds. podatków, opłat                           

i funduszy strukturalnych dla rolnictwa Anna Poberecka. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu 22 listopada 2021 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddaję pod głosowanie jawne 

podjęcie  uchwały w sprawie podatku od środków transportowych w 2022 roku. 

 

Ww. uchwała Nr XXXII.181.2021 została podjęta 14 głosami „za” przy                          

0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”  /kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 

2021 rok Nr XXIII.138.2020 z dnia 30 grudnia 2020 r. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 

 

Godz. 14
45

 radna Stanisława Urban opuściła obrady sesji – obecnych jest 13 

radnych. 

 



Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu 22 listopada 2021 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

jawne podjęcie  uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Górzyca na 2021 rok Nr XXIII.138.2020 z dnia 30 grudnia 2020 r. 

 

Ww. uchwała Nr XXXII.182.2021 została podjęta 13 głosami „za” przy                    

0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 16 

Plan działań Gminnego Ośrodka Kultury w Górzycy na 2022 rok – kalendarz 

imprez sportowo-kulturalnych. 

 

Plan przedstawiła i omówiła Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Małgorzata 

Gniewczyńska. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej 

w dniu 22 listopada 2021 r. była pozytywna i otworzył  dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

Plan działań Gminnego Ośrodka Kultury  w Górzycy na 2022 rok – kalendarz 

imprez sportowo-kulturalnych. 

 

Ww. Informacja została przyjęta 13 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”                   

i 0 głosów „wstrzymujących” / Plan stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 17 

Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

Brak. 

 

Ad. 18 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści złożonych interpelacji                 

i zapytań od poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na nie.  

Brak. 

 

Ad. 19 

Wolne wnioski i informacje. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy odczytał następujące informacje: 



*odpowiedź na pytania i wnioski zgłoszone przez radnego Rafała Baran na sesji 

w miesiącu październik br. 

*treść analizy oświadczeń majątkowych Naczelnika Urzędu Skarbowego                      

w Słubicach z dnia 27 października 2021 r.  

/kopie ww. dokumentów stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 20 

Sprawozdania komisji Rady o ich pracach w okresie międzysesyjnym lub                    

w sprawach projektów uchwał. 

Brak. 

 

Ad. 21 

Zakończenie obrad XXXII sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że z uwagi na wyczerpanie 

porządku obrad sesji Rady Gminy i brak dalszej dyskusji  zakończył  XXXII 

sesję Rady Gminy.  /godz. 15
15 

 

Transmisja zarejestrowana na płycie dvd / stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Zbiorcze zestawienia wszystkich głosowań stanowią załącznik do niniejszego 

protokołu. 

   

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Grażyna Markowska.  

        Przewodniczący Rady 

        (-)Krzysztof Bańka 
  
 

 


